This Week Topic (31st, Dec, 2011)
2011 was a year of “?” to you 

2011年对你来说是“怎样”的一年
Please prepare for this week topic in advance acc. to the following questions:

请按照下列问题提前准备本周英语角话题：
1. The events around the world in this year, which gave you deep impression and might touch your heart?
今年，全世界发生的哪些事件给你留下深刻印象，甚至触碰到你的内心？
2. What happened to you in this year? You could share the stories with us, whatever they are happy or sad.
这一年里在你身上发生了哪些故事？无论故事的结局是悲是喜都可以和大家分享。
3. What events happened to you in this year, which made you very regret in fact. If you get another chance, what will you do?
今年，发生了什么是让你非常后悔的事吗？如果有机会重新来过，你会怎么做？
4. Please make a conclusion about yourself through this year.
为自己的2011做一个总结吧！
5. What expectations will you have for next year? We might dream of them together.
即将到来的2012，你有着怎样的期许？我们不妨一起畅想下。
